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 Notulen Ledenvergadering "Nut en Sport" Stolwijk 
 
 gehouden op 9 maart 2009 in De Grote Haven, Haastrecht 
 
Aanwezig: 16 leden 
 
1) Opening 

De voorzitter heet alle aanwezigen hartelijk welkom. Hij is zeer verheugd met de grote 
opkomst. Er zitten vier nieuwe leden aan tafel, nl. mw. A. Datema en de heren dhr. A. 
van Blitterswijk, H. Brunt en G. de Vogel. Zij worden hartelijk welkom geheten binnen de 
vereniging. Er hebben zich nog twee nieuwe leden aangemeld: dhr. A. Mallie en dhr. W. 
Verdoold. 
Afwezig met kennisgeving: mw. G. Nijenhuis en dhr. M. Dekema. 
 

2) Notulen Ledenvergadering 3 november 2008 
De notulen worden onder dankzegging vastgesteld.  
 

3) Ingekomen stukken, de vergadering betreffende 
 Rob Kamer geeft een opsomming van de ingekomen stukken sinds de laatste 

ledenvergadering. Een volledige lijst ligt ter inzage bij de secretaris. 
Door de fusie van de NKB en NHDB hebben alle fokkers een nieuw fokkerskaart-
nummer gekregen, dat terug te vinden is op de factuur van Nederlandse 
Kleindierenpublicaties of opgevraagd kan worden bij de secretaris van de vereniging 
waar men de fokkerskaart heeft. 

 
4) Jaarverslag 2008 

Het jaarverslag over het jaar 2008, dat door de voorzitter is opgesteld, wordt 
voorgelezen en is als bijlage in het notulenboek opgenomen. Hierin wordt teruggeblikt 
op het afgelopen jaar en wordt samengevat hoe de vereniging er op dit moment 
voorstaat. In 2008 waren er bij de Clubtentoonstelling drie nieuwe inzenders en 
daarmee was er één inzender meer dan in 2007. De toekomstvisie is het laag houden 
van de contributie en het inschrijfgeld. 
 

5) 
 

Financieel Verslag 2008 
Het financiële verslag wordt aan de aanwezige leden uitgereikt en wordt door de 
penningmeester toegelicht. Ondanks dat alles steeds duurder wordt is er toch weer een 
positief resultaat, nl. € 128,04. Fauna Food Store levert hieraan een belangrijke 
bijdrage door een percentage van wat onze leden daar kopen af te staan aan de 
vereniging. Helaas is er voor 2009 een sponsor afgevallen, die een advertentie plaatste 
van €50. In 2009 zal waarschijnlijk aan fokkers de mogelijkheid worden geboden een 
kleine advertentie in de catalogus te plaatsen. (vraag van de notulist: moet hierover 
eerst nog in de bestuursvergadering worden gesproken?) 
Het streven is om kostendekkend te blijven. 
 

6) Verslag Kascontrolecommissie 
De heren A. Vermeulen en A. Groen hebben op 24 februari 2009 de kascontrole over 
het jaar 2008 verricht. De heren waren erg tevreden over het financiële verslag en 
konden met een gerust hart hun handtekening eronder zetten. Voorzitter bedankt hen 
voor het uitvoeren van de controle.  
 

7) Benoeming Leden Kascontrolecommissie  
In 2009 zal de heer A. Groen voor de tweede keer deel uitmaken van de kascontrole-
commissie en de heer J. Spanenburg voor de eerste keer. De heer A. Brand stelt zich 
beschikbaar als reservelid.  
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8) Bestuursverkiezing 

Meindert Dekema, die niet aanwezig kan zijn bij deze ledenvergadering, heeft al enige 
jaren geleden aangegeven dat hij als wilde stoppen als bestuurslid als hij 65 zou 
worden. Hij is in 2008 65 geworden en hij stelt zich daarom nu niet herkiesbaar.  
Er hebben zich geen nieuwe kandidaten verkiesbaar gesteld en voorzitter vraagt de 
aanwezige leden het bestuur te informeren als zij iemand kennen of zelf in het bestuur 
willen als commissaris. De voorkeur gaat uit naar een konijnenfokker, omdat er geen 
actieve konijnenfokker in het huidige bestuur zit. De heer A. Groen heeft met zijn broer 
erover gesproken en Albert Hamberg zal hem benaderen.  
 
De voorzitter Albert Hamberg is herkiesbaar en wordt onder applaus herkozen. De 
vergadering gaat ermee akkoord dat hij voor een nieuwe termijn voorzitter blijft. Hij 
bedankt de vergadering voor het vertrouwen.  
 

9) Provinciale Vergaderingen Stolwijk 14 maart en 6 juni 2009 
Jan-Joost Bouwman is in principe de vaste afgevaardigde en hij zal N&S ook in 2009 
op beide vergaderingen vertegenwoordigen. Er is van de aanwezige leden niemand die 
hem namens N&S zal vergezellen. 
 
Op 18 mei is er een bestuursvergadering bij Ton en Eveline de Heij in Gouda, waarbij 
de Beschrijvingsbrieven van Kleindierliefhebbers Nederland en de FK zullen worden 
besproken. Leden die bij deze bespreking aanwezig willen zijn kunnen zich van tevoren 
aanmelden.  
 

10) Bespreking Jongdierenkeuring 11 september 2009 
Dit jaar regelt VZOD de keurmeesters en de administratie en verzorgt N&S de prijzen. 
De locatie is opnieuw Tuincentrum Stout in Bergambacht. De keurmeesters zijn nog 
niet bekend. De datum valt samen met de JDK van N&S Woerden. 
  

11) Clubtentoonstelling 2009 
Tijdens de laatste bestuursvergadering is gesproken over het opnieuw instellen van een 
prijs voor de reserve-kampioen bij de konijnen, omdat de twee mooiste dieren die op 
tafel komen altijd erg dicht bij elkaar zitten. De aanwezige leden gaan ermee akkoord 
dat er vanaf dit jaar een extra ereprijs wordt toegekend aan het beste konijn van de 
andere keurmeester dan de kampioen.  
 
Het bestuur stelt tevens voor dit jaar niet om 20.00 uur een officiële opening te houden 
omdat daar de laatste jaren erg weinig mensen bij aanwezig zijn. In plaats daarvan 
wordt voorgesteld de zaal om 20.00 uur open te stellen voor publiek en dan om ca. 
20.30 uur een korte opening met prijsuitreiking te houden. Daarna worden dan pas de 
de kampioensborden geplaatst  en de catalogus uitgereikt. In 2010 zal worden 
geëvalueerd hoe dit is bevallen. 
 
Er worden enkele suggesties gedaan voor keurmeesters, b.v. Johan de Zeeuw en een 
jongere B- of C-keurmeester die ook Tans mag keuren. Rob Kamer zal hiermee 
rekening houden bij het zoeken van keurmeesters voor 2010 en volgende jaren.  
 

12) Bestuursmededelingen en Wat verder ter tafel komt 
Tijdens de vorige vergadering is vanuit de leden het idee geopperd om vanaf 2010 met 
drie verenigingen, nl. N&S, VZOD en Zilverschoon gezamenlijk een JDK te organiseren. 
Voorgesteld werd er extra aandacht aan te besteden door ook via de pers 
belangstellenden uit te nodigen, door alle dieren (dus ook de konijnen) in te kooien en 
om de keuring op zaterdag te houden. Eveneens werd voorgesteld om vanwege 
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organisatorische redenen (aanwezigheid van kooien en beschikbare ruimte) het 
clubgebouw van Zilverschoon als locatie te kiezen, of de keuring bij toerbeurt in 
Bergambacht en in Schoonhoven te houden. Voor de jongdierenkeuring van 2009 
zouden ook de leden van Zilverschoon kunnen worden uitgenodigd als VZOD daar 
geen bezwaar tegen heeft. Dhr. A. van Blitterswijk, die secretaris/penningmeester is 
van Zilverschoon, zal dit tijdens de eerstvolgende bestuursvergadering van 
Zilverschoon bespreken. Albert Hamberg zal het voorstel dan tijdens de 
ledenvergadering van VZOD op 24 maart aan de orde brengen.  
 

13) Rondvraag  
Mw A. Datema: vraagt wat er ingeschreven kan worden voor de JDK en de CTT. Dit 
wordt in het kort uitgelegd en er wordt haar een vraagprogramma en catalogus van 
2008 meegegeven. Albert Hamberg legt uit dat een belangrijk verschil tussen de JDK 
en de CTT is dat bij de keuring van de CTT de leden niet aanwezig mogen zijn, alleen 
degenen die deel uitmaken van de commissie van bijstand. Bij een JDK is het de 
bedoeling dat de fokker bij de keuring aanwezig is en zelf de dieren aandraagt. De 
keurmeester geeft antwoord op vragen van de fokker en licht opmerkingen toe. Bij 
vragen over Vlaamse Reuzen kan Mw. Datema terecht bij een zeer ervaren fokker, dhr. 
J. Spanenburg en bij algemene vragen bij het verenigingsbestuur.  
Dhr. J. Spanenburg: is er tijdens CTT 2008 op attent gemaakt dat de naam van de fokker niet op 
de beoordelingskaart staat. Dit werd wegens tijdgebrek tot nu toe niet gedaan, maar zal in 2009 
wel worden gedaan en de heer A. Groen biedt aan de namen na de keuring erop te schrijven.  
 

14) Sluiting 
Onder dankzegging voor de komst en inbreng sluit de voorzitter de vergadering. 
 

 
 
 
 
 
 
Albert Hamberg      Eveline de Heij  
Voorzitter        Notuliste 


